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تیم منتخب کشتی فرنگی ایران در 
دیه  تحا رای رنکینگ ا بقات دا مسا
جهانی شرکت کرد. 3 کشتی گیری که 
سابقه قهرمانی جهان را داشتند به 
این مسابقات رفتند؛ میثم دلخانی، 
محمدرضا  گرایی و محمدهادی ساروی 
ین  سه کشتی گیری بودند که در ا
مسابقات به روی تشک رفتند که حاصل 
کار دو مدال طلا و یک پنجمی بود. یکی 
از این طلاها را میثم دلخانی به دست 
آورد. کشتی گیری که 9 ماه از میادین 
دور بود اما با غلبه بر دو قهرمان جهان 
توانست طلای مسابقات دارای رنکینگ 
مصر را به دست بیاورد. این طلای 
دلخانی نشان داد که غیبت او در جهانی 
صربستان چه ضربه بزرگی به تیم محمد 
بنا زد اما حالا باید منتظر درخشش او 

در جهانی 2023 صربستان بود. هر چند 
که خودش نظر دیگری دارد: »اول باید 
به ترکیب تیم ملی برسم و بعد به فکر 

طلای قهرمانی جهان باشم.« 
***

بعد از 9 ماه به مسابقات کشتی 
برگشتی.

خدا را شکر می کنم که با طلا برگشتم. 
خیلی در این مدت اذیت شدم اما هیچ 

وقت ناامید نشدم.
سطح مسابقات مصر را چطور 

دیدی؟
واقعیت اش وقتی که به مسابقات 
رفتیم، فقط دنبال کشتی گرفتن بودم. 
این که بعد از مدت ها بدانم در چه 
وضعیتی هستم و بازگشت خوبی بعد 
از این مصدومیت سخت داشته باشم، 
ولی وقتی روی تشک رفتم دیدم که کار 
خیلی سخت تر از چیزی است که تصور 
می کردم. رقبا آماده و من دور از آمادگی 
کامل که همین خیلی به من فشار آورد.

از مسابقات مصر چه تصوری 
داشتی؟

مسابقات دارای رنکینگ بین  المللی 

بود و جایزه 1500 هزار دلاری داشت به 
همین خاطر هم خیلی از بهترین های 
دنیا به مصر آمده بودند و سطح 

مسابقات خیلی بالا بود.
با قرعه دو قهرمان جهان هم 

برخورد کردی.
بله دو قهرمان جهان اما واقعاً کشتی 
اول هم خیلی برایم سخت شد. دور 
اول کشتی گیر قرقیزستانی را بردم که 
خیلی کشتی بلد بود و مطمئنم در ادامه 
حضورش در مسابقات قهرمانی جهان 
حریف سختی می شود. بعد از این که 
به من باخت و من به فینال رسیدم این 
کشتی گیر قرقیز در ادامه کشتی گیر 

قزاقستان و سیباینو را شکست داد.
شکست دادن سیباینو خیلی کار 

بزرگی بود.
واقعاً کشتی سختی بود. در سال های 
اخیر جزو مدال آوران جهان بوده و هر 
وقت هم که مدال نگرفته حریف سختی 
بوده. بعد از سیباینو حریف قزاق به 
سراغم آمد که این کشتی هم خیلی 

سخت بود.
کلاً مسابقه آسانی نداشتی.

نه واقعاً نداشتم و همین دور از تصورم 
بود. در فینال هم به لری آبولادزه برخورد 
کردم که در دو دوره قبلی مسابقات 
قهرمانی جهان دو بار به فینال رسیده 
بود و اینجا هم قصد داشت که طلا را 

بگیرد اما به او اجازه ندادم.
ولی خیلی کشتی پرافت و خیزی 

شد و تا لحظات آخر هم بازنده 
بودی.

هنوز خیلی جا دارم. از نظر بدنی کمی 
افت کردم اما با این حال راضی بودم. 
نزدیک به 9 ماه دور بودم و این اولین 
حضورم بود که خیلی سخت بود. در 
یکی از این کشتی ها هم آرنجم به شدت 

درد گرفت.
ولی با همین طلا هم دوباره اعتماد 

به نفس گرفتی.
قبل از این که در مسابقات تورلی خانف 
قزاقستان مصدوم شوم، گفته بودم که 
در جهانی صربستان می خواهم دومین 
طلای جهانی را بگیرم اما مصدومیت 
اجازه نداد که به مسابقات برسم. باید 
این طلا را در جهانی صربستان می گرفتم.

ولی حالا این فرصت را  داری در 

قهرمانی جهان 2023 بتوانی این 
مدال طلا را بگیری.

برای حرف زدن درباره قهرمانی جهان 
خیلی زود است. کار بسیار دشواری را در 
انتخابی تیم ملی در پیش دارم. اول باید 
به دوبنده تیم ملی برسم و بعد درباره 

قهرمانی جهان حرف بزنم.
در ایران فکر می کنی نزدیک ترین 

رقیبت چه کسی باشد؟
به لحاظ فنی این قدر در کشتی فرنگی 
رشد کردیم که همه کشتی گیران ایرانی 
توان قهرمان جهان شدن را دارند. 
رسیدن به دوبنده تیم ملی در قهرمانی 

جهان اصلاً کار ساده ای نیست.
بعد از طلای جهان که در سال 

2021 کسب کردی قرار بود 
حمایت هایی به خاطر این مدال 

انجام شود اما ظاهراً نشد.
ببینید الان یک سالی می شود که به 
استخدام شهرداری شیراز در آمدم که 
باید از این کار مهم تشکر کنم اما واقعاً 
به جز همین استخدام کار دیگری انجام 
نشد و ارگان های دیگر همکاری چندانی 

با ما نداشتند.

میثم دلخانی: این طلا را باید 
در قهرمانی جهان می گرفتم

بازگشت ستاره کشتی فرنگی با قهرمانی در مصر

یک سال است که در شهرداری کار می کنم

بعد از قهرمانی 
جهان محمد بنا از 

تیم جدا شد و الان 
با کادرفنی جدید کار 

می کنید. اوضاع در 
این چند ماه چطور 

بود؟
محمد بنا زحماتی برای 
کشتی فرنگی کشیده 

که اصلاً قابل انکار 
نیست. خوشبختانه در 

مدت زمانی  که حضور 
داشت ارتباط بسیار 

نزدیکی با او داشتم و 
الان هم ارتباط بسیار 

خوبی با حسن رنگرز 
دارم. بعد از انتخابش 
به عنوان سرمربی تیم 

ملی هم به طور تلفنی 
با هم صحبت کردیم و 
قبل از جام جهانی هم 

تصمیم بر این شد که به 
مصر بروم.

ZOOM
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 zمصاحبه و خبر

سید محمد پولادگر:

 برگزاری انتخابات 
7 فدراسیون تا 

پایان سال
سید محمد پولادگر معاون توسعه 
ورزش قهرَمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش و جوانان تأکید کرد: »مجامع 
انتخاباتی فدراسیون هایی که تاریخ 
ز قبل مشخص  ا نها  آ ری  برگزا
شده بود، اگر موضوع غیرمنتظره 
و غیرقابل پیش بینی رخ ندهد، 
طبق برنامه برگزار می شوند. به 
ریخ  تا یی که  جز فدراسیون ها
مجمع شان تا پایان سال مشخص 
شده، تعداد فدراسیون هایی که 
با سرپرست اداره می شوند، به 
۶ فدراسیون می رسد که دراولین 
فرصت در سال جدید تکلیف 

مجمع شان مشخص می شود.«
مه می دهد: »سه  دا ا پولادگر 
فدراسیون تازه تأسیس هم داریم 
که روند برگزاری و تشکیل مجمع 
انتخاباتی آنها در شرف تکوین است. 
علاوه بر فدراسیون هندبال که 
مجمع انتخاباتی اش روز چهارشنبه 
دهم اسفند برگزار می شود، مجامع 
انتخاباتی فدراسیون های هاکی )1۴ 
اسفند(، وزنه برداری )15 اسفند(، 
 ۲۲ 1۶ اسفند(، جودو ) کاراته )
اسفند(، ناشنوایان )۲۳ اسفند( 
و ژیمناستیک )۲۴ اسفند( انجام 

خواهد شد.«
 

قهرمانی سپاهان 
در ووشوی بانوان

ن  ها سپا رکه  مبا د  لا فو تیم 
به عنوان قهرمانی پانزدهمین دوره 
رقابت های لیگ برتر ووشو زنان 
رسید. مرحله برگشت پانزدهمین 
دوره رقابت های لیگ برتر ووشو 
زنان که از روز گذشته ۸ اسفند در 
کادمی ملی ووشو واقع در  محل آ
مجموعه ورزشی آزادی آغاز شده 
بود، امروز با معرفی قهرمان این دوره 
به پایان رسید. بر این اساس و با 
پیگیری رقابت های دور برگشت، دو 
تیم فولاد مبارکه سپاهان و دانشگاه 
آزاد هر کدام ۲1 امتیازی شدند که 
سپاهان اصفهان به لطف تفاضل 
انفرادی بهتر به عنوان قهرمانی 
دست یافت و دانشگاه آزاد اسلامی 
نایب قهرمان شد. در پایان این 
پیکارها نیز تفاضل انفرادی سپاهان 
۶۸ و تفاضل انفرادی دانشگاه آزاد 
۶۴ اعلام شد. همچنین هیأت 
ووشو قم با 10 امتیاز به عنوان سومی 
لیگ  برتر ووشو زنان دست یافت. 
فولاد مبارکه سپاهان، دانشگاه 
آزاد اسلامی، هیأت ووشو قم، 
هیأت ووشو البرز و هیأت ووشو 
خراسان جنوبی تیم های حاضر در 
پانزدهمین دوره رقابت های لیگ 

برتر ووشو زنان بودند.

 
اعزام کشتی آزاد و 

فرنگی به بلغارستان
د و  زا تیم های منتخب کشتی آ
فرنگی بزرگسالان ایران برای حضور 
لمللی  در رقابت های های بین ا
جام دانکلوف و نیکلاوی پتروف 
بلغارستان روز گذشته تهران را 
به مقصد صوفیه ترک کردند. در 
ترکیب تیم ملی کشتی آزاد که 
با هدایت پژمان درستکار راهی 
صوفیه شده است، به ترتیب مهدی 
رحیمی در5۷ کیلوگرم، امیر علی 
فریدی در۶1 کیلوگرم، امیرمحمد 
یزدانی۷0 کیلوگرم، عرفان الهی۷۴ 
 ۷9 قیاسی مصطفی  گرم،  کیلو
 ۸۶ یی پور وفا کیلوگرم، هادی 
کیلوگرم، ارشک محبی9۲ کیلوگرم، 
9۷ کیلوگرم و  نیال شریعتی دا
مصطفی طغانی در1۲5 کیلوگرم 
هستند. همچنین سجاد عباسپور 
در ۶0 کیلوگرم، شاهین بداغی در 
۷۲ کیلوگرم، علیرضا ارقش در 
۷۷ کیلوگرم، سعید کریمی زاده 
در ۸۷ کیلوگرم، وحید دادخواه در 
9۷ کیلوگرم و نهایتاً مرتضی الغوثی 
در وزن 1۳0 کیلوگرم ملی پوشان 
فرنگی کار کشورمان هستند که 
با سرمربیگری حسن رنگرز عازم 

بلغارستان شدند.

 zسوژه

ایران ورزشی- وزنه برداری ایران خصوصاً 
در رده سنی بزرگسالان سال آینده 1۴0۲، 
سال شلوغ و پرترافیکی از نظر اعزام های 
بین المللی و مسابقات گزینشی المپیک 
۲0۲۴ پاریس پیش رو دارند. نزدیک ترین 
مسابقه ای هم که وزنه برداران ملی پوش 
کشورمان باید در آن ضمن کسب افتخار، 
رتبه بندی المپیکی خود را نیز برای کسب 
سهمیه ورودی به پاریس تثبیت و تقویت 
نمایند، رقابت های وزنه برداری قهرمانی 
ر است  بزرگسالان آسیا است که قرا
اردیبهشت ماه سال آینده 1۴0۲ یعنی کمتر 

از ۲ ماه دیگر به میزبانی کره جنوبی برگزار 
شود. رقابتی که قطعاً برای وزنه برداران 
مدعی کشورمان، بویژه آنهایی که رقابت های 
جهانی ۲0۲۲ کلمبیا را از دست دادند مهم و 
سرنوشت ساز است. اما به رغم این شرایط 
حساس و ویژه ای که پیش روی وزنه برداری 
است، ملی پوشان کشورمان همچنان پس 
از استعفای سعید علی حسینی سرمربی 
سابق تیم ملی، منتظر تعیین سرمربی جدید 
برای وزنه برداری هستند. سرمربی که پس 
از تعیین آن باید ضمن دعوت ملی پوشان، 
اردوی آماده سازی تیم ملی را برای ساخته 

و پرداخته کردن وزنه برداران و حضوری 
قدرتمند در میادین آتی استارت بزند.

ضرب الاجل برای معرفی سرمربی
اگرچه مدتی پیش کمیته فنی وزنه برداری 
تشکیل شد و نهایتاً پس از پذیرش استعفای 
سعید علی حسینی سرمربی پیشین تیم 
ملی وزنه برداری، در حالی که انتظار این 
بود همان موقع تکلیف سرمربی جدید 
برای سر و سامان دادن به تیم ملی و 
برگزاری اردوهای آماده سازی مشخص 
شود، این اتفاق رخ نداد و معرفی سرمربی 

تیم ملی وزنه برداری به بعد از برگزاری مجمع 
انتخاباتی فدراسیون وزنه برداری و مشخص 
شدن رئیس جدید این فدراسیون موکول 
شد. البته تا حدودی این تصمیم منطقی 
و قابل قبول به نظر می رسید. اما با توجه 
به حساسیت شرایط وزنه برداری در سال 
آینده و پیش رو بودن رقابت های معتبر 
بین المللی که اغلب آنها تورنمنت های 
گزینشی المپیک به شمار می روند، تأخیر 
در معرفی و تعیین سرمربی جدید تیم ملی 
وزنه برداری و متعاقباً برگزار نشدن اردوهای 
آماده سازی می تواند در میادین معتبر 

آینده )با توجه به مهیا شدن رقبا از مدت ها 
پیش( به ضرر ما تمام شود. البته فعلاً که 
زمان از دست رفته و قرار است هفته آینده 
15 اسفند 1۴01 طبق اعلام وزارت ورزش و 
جوانان مجمع انتخاباتی وزنه برداری برگزار و 
تکلیف رئیس آینده این مجموعه مشخص 
شود.  بنابراین اگر همه چیز طبق همین 
برنامه ریزی پیش برود، مطالبه خانواده 
وزنه برداری از رئیس آینده و کمیته فنی 
وزنه برداری این است که قبل از پرداختن به 
هر برنامه  دیگری ضرب الاجلی برای تعیین 
سرمربی جدید وزنه برداری و کادرفنی او 

اقدام کنند تا وزنه برداری و ملی پوشان 
از این بلاتکلیفی ایجاد شده رها شوند. 
اکنون و پس از برگزاری رقابت های لیگ 
و قهرمانی های کشوری در هر دو بخش 
مردان و زنان، توقع این است، که پدیده ها 
و بهترین های این مسابقات گلچین شده و 
نهایتاً به همراه چهره های مدال دار جهانی و 
المپیکی وزنه برداری بعد از معرفی سرمربی 
جدید تشکیل اردو داده و به سرعت با شروع 
تمرینات، حداقل فرصت طلایی از دست 
رفته را برای مهیا شدن و حضور در میادن 

معتبر آتی جبران کنند.

وزنه برداران منتظر تعیین جانشین علی حسینی

شروع اردو معطل سرمربی جدید

محمد ابراهیم امامی:

دبیر در انتخابات پیش روی کشتی شرکت می کند

محمــد ابراهیــم امامــی ســخنگوی فدراســیون کشــتی می گوید:»بــا توجــه 
بــه کارهــای خــوب و ماندگاری که طی ســال های گذشــته در زمان ریاســت 
علیرضــا دبیــر انجــام شــده و بســیاری از کارها نیــز نیمه تمام مانده اســت، 
علیرضــا دبیــر قطعــاً در انتخابــات پیــش رو بازهم کاندید شــده و در مجمع 
حاضــر می شــود. هــر چنــد دبیــر تا ایــن لحظه هنــوز تصمیم قطعــی خود را 

بــرای حضــور در انتخابــات نگرفتــه و چیــزی اعلام نکرده اســت.«

ذبیح الله پورشیب:

صحبت های صافی بی انصافی است

ذبیح الله پورشیب ملی پوش وکاپیتان تیم ملی کاراته کشورمان در خصوص 
اظهارات صافی، سرمربی تیم دانشگاه آزاد مبنی بر برآورده نکردن خواسته های 
او دراین فصل سوپر لیگ معتقد است:»همیشه به گونه ای کار کردم که سطح 
توقعات آدم ها بالا رفته است. یک عمر در سخت ترین شرایط در سوپر لیگ 
بازی کردم و بازی ها را بردم. اظهار نظر صافی درخصوص عملکردم بی انصافی 
است.حقیقتاً او را خیلی دوست دارم. اما نمی دانم چه توقعی از من دارد؟!«

 علیرضا یوسفی:

توانایی شکستن رکورد تالاخادزه را دارم

علیرضا یوسفی قوی ترین وزنه بردار جهان در رده سنی جوانان در خصوص افزایش 
رکوردهایش و شکستن رکوردهای لاشا تالاخادزه می گوید:»تالاخادزه در پیکارهای 
جهانی 2022 کلمبیا مانند همیشه نتوانست قدرت نمایی کند.به طور قطع می گویم 
اگر کتفم آسیب ندیده بود می توانستم از تالاخادزه در کلمبیا عبور کنم. غول 
گرجستانی در جهانی کلمبیا 2۵1 کیلوگرم را در دوضرب مهار کرد و وزنه ای که 
من در شرایط ایده آل می توانستم از آن عبور کرده و تالاخادزه را شکست دهم.«

محسن وظیفه
روزنامه نگار

 zمصاحبه


